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BRM.0012.3.8.2017 
 

Protokół Nr 32/17 
Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta w Kędzierzynie-Koźlu 
w dniach 18 października 2017 r. 

Ad 1.  
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
komisji dokonała przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum  
oraz, że obrady Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
są prawomocne. W chwili stwierdzania prawomocności komisji uczestniczyło w niej  
7 radnych (lista obecności radnych w załączeniu do protokołu). 
 

Obecność członków komisji – wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli 
1. Wojciech Jagiełło - II zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-

 gospodarczych;  
2. Danuta Ceglarek - dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie 

 Koźlu; 
3. Maja Mrożek-Dobber - zastępca kierownika Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 

 Socjalnych i Zdrowia; 
4. Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu 

Miasta Kędzierzyn-Koźle; 
5. Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania; 
6. Piotr Gabrysz - dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu; 
7. radny Ryszard Masalski. 
 
Ad 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodnicząca komisji  Katarzyna Dysarz przedstawiła proponowany porządek obrad: 
I część posiedzenia  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu nr 31 z dnia 20 września 2017 r. 
4. Znane i nieznane szlaki turystyczne - wizyta w siedzibie Stowarzyszenia  

Blechhammer-1944 przy ul. Wyzwolenia 7 w Kędzierzynie-Koźlu (Dom Kultury 
,,Lech"). 

II część posiedzenia odbędzie się w sali konferencyjnej Domu Kultury ,,Lech".  
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy gminy 

Kędzierzyn-Koźle z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalności pożytku publicznego na rok 2018.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowych sześcioletnich szkół podstawowych oraz zespołów szkół  
w ośmioletnie szkoły publiczne, dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Kędzierzyn-Koźle.   

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Kędzierzyn-Koźle w roku 
szkolnym 2016/2017 - temat wynika z planu pracy komisji. 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski.  
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9. Zakończenie obrad. 
Pierwsza część posiedzenia odbyła się w siedzibie Stowarzyszenia Blechhammer-1944 przy  
ul. Wyzwolenia 7 w Kędzierzynie-Koźlu (Dom Kultury ,,Lech"). 
 
Przewodnicząca komisji  Katarzyna Dysarz zaproponowała, aby punkt nr 3, czyli przyjęcie 
protokołu nr 31 omawiać w drugiej części posiedzenia.  
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie (7 głosami ,,za'') przyjęła 
zaproponowaną zmianę i przyjęła do realizacji zmieniony porządek obrad do realizacji.  
 
Ad 3.  
Znane i nieznane szlaki turystyczne - wizyta w siedzibie Stowarzyszenia Blechhammer-1944 
przy ul. Wyzwolenia 7 w Kędzierzynie-Koźlu (Dom Kultury ,,Lech"). 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej udała się z wizytą do siedziby Stowarzyszenia 
Blechhammer-1944 przy ul. Wyzwolenia 7 w Kędzierzynie-Koźlu. Przedstawiciele 
stowarzyszenia w Izbie Pamięci znajdującej się w pomieszczeniach piwnicy Domu Kultury 
,,Lech" opowiadali o zgromadzonych zbiorach z czasów II wojny światowej, zmaganiach 
militarnych, historii niemieckich obozów na terenie dzisiejszego Kędzierzyna-Koźla, 
heroizmie i grozie wojny na naszym terenie. Poinformowali o otrzymaniu dofinansowania na 
prace renowacyjne schronu typu Salzgitter na osiedlu Blachownia.  
 
Druga część posiedzenia odbyła się w sali konferencyjnej Domu Kultury ,,Lech". 
Ad 4. 
Przyjęcie protokołu nr 31 z dnia 20 września 2017 r. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że protokół został wysłany 
wszystkim radnym na pocztę elektroniczną. Radny Michał Nowak oraz przewodnicząca 
komisji dokonali korekty zapisów. Poddała pod głosowanie protokół, nikt z członków komisji 
nie wniósł uwag do protokołu. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej bez uwag przyjęła protokół nr 31(przez 
aklamację). 
 
Ad 5. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy gminy Kędzierzyn-Koźle z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalności pożytku 
publicznego na rok 2018 (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).  
 
Wojciech Jagiełło, II zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 
poinformował, że Programu współpracy gminy Kędzierzyn-Koźle z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalności pożytku publicznego na 
rok 2018 się sprawdził, zadania zostały zrealizowane. 
 
Michał Nowak zapytał czym ww. program różni się od zeszłorocznego. 
 
Beata Kaczyńska-Pogwizd, kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu Miasta 
Kędzierzyn-Koźle, wyjaśniła, że w zeszłym roku przeprowadzono konsultacje do ww. 
programu, wpłynęły uwagi, zostały one uwzględnione w zeszłorocznym Programie, w 
obecnym Programie uwagi również zostały ponownie uwzględnione.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz zapytała o ocenę programu oraz czy organizacje 
potrafią prawidłowo wypełniać wnioski. 
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Beata Kaczyńska-Pogwizd, kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu Miasta 
Kędzierzyn-Koźle wyjaśniła, że raz na kwartał odbywają się spotkania oraz szkolenia dla 
przedstawicieli organizacji. Kolejne spotkanie zaplanowano na 26 października, pn. ,,Zapytaj 
eksperta" organizacje przekazały nurtujące ich pytania, do których ekspert się przygotował i 
przekaże odpowiedzi. Współpraca z organizacjami pozarządowymi układa się poprawnie.  
 
Maja Mrożek-Dobber, zastępca kierownika Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 
Socjalnych i Zdrowia poinformowała, że w życie wchodzi Ustawa o Zdrowiu Publicznym, 
nastąpi również zmiana przepisów, ale konkursy będą podobne do zeszłorocznych, wnioski 
zostaną uwzględnione na lata przyszłe. Wszystkie błędy są na bieżąco korygowane.  
 
Wojciech Jagiełło, II zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 
poinformował, że Programu współpracy gminy Kędzierzyn-Koźle z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalności pożytku publicznego na 
rok 2018 się sprawdza, organizacje nie przekazują uwag, na spotkania przychodzi dużo 
przedstawicieli. Współpraca z organizacjami pozarządowymi układa się poprawnie. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Programu współpracy gminy Kędzierzyn-Koźle z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalności pożytku 
publicznego na rok 2018.  
,,za" byli Sylwia Artuna, Agnieszka Iłowska, Katarzyna Dysarz, Michał Nowak, Elżbieta 
Setnicka, Przemysław Pawlik, Andrzej Kopacki.  
 
Ad 6. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowych 
sześcioletnich szkół podstawowych oraz zespołów szkół w ośmioletnie szkoły publiczne, dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Kędzierzyn-Koźle (projekt uchwały stanowi 
załącznik do nin. protokołu).  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że ww. projekt uchwały został 
przygotowany ze względu na reformę oświaty, uzyskał pozytywną opinię biura radców 
prawnych, ze względu na brak chętnych do dalszej dyskusji przewodnicząca komisji poddała 
pod głosowanie ww. projekt uchwały.  
.  
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowych 
sześcioletnich szkół podstawowych oraz zespołów szkół w ośmioletnie szkoły publiczne, dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Kędzierzyn-Koźle.   
 
,,za" byli Sylwia Artuna, Agnieszka Iłowska, Katarzyna Dysarz, Michał Nowak, Elżbieta 
Setnicka, Przemysław Pawlik, Andrzej Kopacki.  
 
Ad 7. 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Kędzierzyn-Koźle w roku szkolnym 
2016/2017 - temat wynika z planu pracy komisji (materiał stanowi załącznik do nin. 
protokołu).  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że radni otrzymali obszernie 
przygotowaną informację. 
 
Wojciech Jagiełło, II zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 
poinformował, że nad tą informacją prace rozpoczęły się już w czerwcu tego roku, dane 
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zmieniają się co roku, jest wdzięczny za duży wkład pracy w przygotowanie starannie 
przygotowanego  materiału.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że informacja dotyczy 
poprzedniego roku szkolnego  
 
Przemysław Pawlik zapytał o wskaźniki oświatowe dot. liczny nauczycieli, czy w naszej 
gminie będzie należało zmniejszyć aż 200 etatów.  
 
Bożena Jankowska, kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania wyjaśniła, że nie utworzy się 
jeden rocznik, więc automatycznie zostanie zlikwidowane 1/3 etatów, ok. 60 etatów 
nauczycielskich.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz dodała, ale wzrośnie liczba młodzieży i klas  
w liceum. Największy problem będzie dotyczył nauczycieli uczących przedmiotów chemii  
i biologii. Na wprowadzoną reformę oświaty gmina nic nie zmieni. Nauczyciele zagrożeni 
utratą pracy, mają jeszcze dwa lata na zrobienie studiów podyplomowych.  
 
Ryszard Masalski zapytał czy w przedstawionej informacji są ujęte nadgodziny w szkołach. 
 
Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 
poinformował, że nadgodzin nie wprowadza się do tego typu informacji, ale radny składał 
interpelację w tym temacie i otrzymał bardzo szczegółową odpowiedz.  
 
Bożena Jankowska, kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania wyjaśniła, że nadgodziny  
proponuje się również nauczycielom z innych szkół.  
 
W dyskusji w temacie nadgodzin w szkołach wzięli udział radna Katarzyna Dysarz , 
Przemysław Pawlik, Michał Nowak, Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta ds. 
oświatowych o społeczno-gospodarczych.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że Komisja Oświaty, Kultury i 
Kultury Fizycznej zapoznała się i przyj ęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych 
gminy Kędzierzyn-Koźle w roku szkolnym 2016/2017. 
 
Ad 8. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski.  
 
Kolejny termin komisji został ustalony na 22 listopada 2017 r. o godz. 16.00 
 
Ryszard Masalski zaprosił radnych, aby przeszli się i zobaczyli stan techniczny chodnika przy 
ul. Tuwima, o remont którego ciągle zabiega.  
 
Ad 9. 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podziękowała wszystkim za uczestnictwo  
w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej po czym o godz. 18.00 
zamknęła posiedzenie komisji. 
 
Protokołowała Anna Dworaczek 

         
       PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 
   
        Katarzyna Dysarz 


